
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

W  dniu 22 kwietnia  2009 r.

SE-PO. 0063-2-4/09

Obecni : 

1. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
2. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Marcin Musiał- obecny
4. Jolanta Moćko- obecna
5. Wiesław Konderak- obecny
6. Andrzej Świątek- obecny
7. Władysław Oczkowicz- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek Mrozowski- Burmistrz Miasta, Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Analiza „ Sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok” Głosowanie wniosku nad 
udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Miasta.

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Rozpoczniemy od omówienia sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Przedstawia sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 rok.
- Odczytuje opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, która jest pozytywna. 
- Wyjaśnia wątpliwości, odpowiada na pytania z poprzednich komisji.



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję. 

Dyskusja nt: sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Członek Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
3. A. Świątek - Członek  Komisji  (  odczytuje  protokół 

Komisji  Rewizyjnej  nt:  sprawozdania z  wykonania budżetu miasta za 2008 rok oraz 
głosowania w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta)

4. G. Strączek - Przewodnicząca  Komisji,  informuje,  iż 
opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej nt: wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi  
absolutorium jest pozytywna.

5. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Jeśli  nie  ma więcej  pytań,  zamykam dyskusję  i  proponuję  przegłosować  sprawozdanie  z 
wykonania budżetu miasta za 2008 rok. Kto z państwa radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
sprawozdania?

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymał się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  2008  rok  zostało  
pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  materiałów  sesyjnych.  Proszę  panią  skarbnik  o  omówienie 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja nt: projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.



W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE 

5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XLV/694/2008 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008r. W sprawie uchwalenia Budżetu Miasta 
Czeladź na rok 2009  rok został pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLIII/598/2008  Rady  Miejskiej  w  
Czeladzi  z dnia 30 października 2008r. W sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek  
opłaty targowej na terenie miasta Czeladź.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja nt: projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/598/2008 Rady Miejskiej  w 
Czeladzi z dnia 30 października 2008r. W sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej na terenie miasta Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie omówionego projektu uchwały. Kto jest za?



GŁOSOWANIE ( bez radnego I. Gawrońskiego)

5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009  
rok został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Dyskusja nt: stanu dróg w mieście.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Członek Komisji
2. A. Świątek - Członek Komisji

Radny W. Oczkowicz zaproponował wniosek o następującej treści: 

Komisja  Finansowo-  Budżetowa  zwraca  się  z  uprzejmą  prośbą  o  zabezpieczenie  w  budżecie 
miasta  na  rok  2009  kwoty  125.000  zł  na  niezbędne  prace  remontowe  zagrażające 
bezpieczeństwu w ruchu kołowym i pieszym. 
Załącznik nr 1 określa wykaz obiektów do remontu.

Wykaz obiektów do remontu:

1. Remonty nawierzchni ( remonty cząstkowe):
2. ul. Równoległa
3. ul. Przełajska
4. ul. Rolnicza
5. ul. Kilińskiego
6. ul. Konopnickiej
7. ul. Al. Róż 

koszt ok. 50.000 zł

Remont schodów do Parku Grabek ( na wysokości budynków Dehnelów 18, 20, 22 koszt ok. 30.000 zł

Wykonanie chodnika brakującego na odcinku Wiejska- Norwida
koszt ok. 12.500 zł

Wykonanie chodnika ( ok. 10 m2 )na rondzie na Piaskach na odcinku od chodnika do pomnika.
koszt ok. 25.000 zł

Całkowity koszt remontu ok. 125.000 zł

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  



- Proszę o przegłosowanie wniosku zgłoszonego przez radnego W. Oczkowicza. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez radnego I. Gawrońskiego)

5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Do materiału nt: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2008 
rok komisja nie zgłosiła uwag. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek-Słabikowska
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